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Zápisnica 

z výjazdového rokovania Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

17. – 19. 6. 2024 

Hotel Château Bela, Belá 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie povereného rektora univerzity 

3. Získanie inštitucionálnej akreditácie TU 

4. Projekt „Konzorcium trnavských univerzít“ 

5. Vyhodnotenie úloh RPÚ 2024 za mesiac jún (zoznam úloh je prílohou pozvánky)  

6. Aktuálne informácie členov Grémia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

7. Rozličné 

 

Bod 1 

 

 Výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“).  

 Poverený rektor univerzity oboznámil prítomných s navrhnutým programom rokovania 

a následne požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s 

návrhom programu rokovania tak ako bol predložený.   

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného rektora univerzity. V úvode 

informoval, že dňa 10.6.2024 sa uskutočnilo zasadnutie Prezídia Konzorcia slovenských 

vysokých škôl U10+, najmä na tému spájania malých a stredných konzorcií, s ohľadom na 

vznik lokálnych konzorcií. Ďalšími témami boli aj informácie týkajúce sa možného účelového 

financovania konzorcií vysokých škôl, schválenia výročnej správy o činnosti konzorcia za rok 

2023, skúseností z priebehu a rozhodovania o súlade vnútorných systémov členských vysokých 

škôl konzorcia so štandardmi agentúry SAAVŠ, príprava zmien európskych štandardov kvality 

vzdelávania zahŕňajúca aj postavenie a činnosť konzorcií.  

Ďalej informoval, že dňa 15.6.2024 sa zúčastnil slávnostnej schôdze Národnej rady SR 

pri príležitosti zloženia sľubu prezidenta SR a na slávnostnej recepcii pri príležitosti 

inaugurácie prezidenta SR.  
V súvislosti s témou zabezpečenie zvýšenia bezpečnosti na vysokých školách 

informoval, že ministerstvo rozdelilo financie určené na tento účel, TU bude hľadať 

dodávateľov na dodanie bezpečnostných opatrení. Ako prvé by mali byť zavedené turnikety 

v študentskom domove Petra Pázmaňa. Kvestorka univerzity doplnila, že najskôr je potrebné 

urobiť bezpečnostný audit. V tejto súvislosti požiadal poverený rektor univerzity, aby sa 

hlasovaním prijal zámer realizácie bezpečnostného auditu. KR TU prijalo nasledovné 

uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 1/V-17-19062023 

KR TU schvaľuje vykonanie bezpečnostného auditu na Trnavskej univerzite v Trnave.  
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za:             10 

proti:          0 

zdržal sa:   0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Následne poverený rektor informoval, že boli podané dva projekty. V rámci výzvy 

Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie s názvom Podpora v oblasti 

kybernetickej a informačnej bezpečnosti na regionálnej úrovni – verejné a štátne vysoké školy 

bol podaný projekt „Podpora v oblasti kybernetickej a informačnej bezpečnosti na Trnavskej 

univerzite v Trnave“.  

Na základe výzvy Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR „Komplexná 

modernizácia budov a internátov verejných a štátnych vysokých škôl“ bola podaná žiadosť 

o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu budovy Adalbertinum. Ak by táto žiadosť 

nebola podporená, bude potrebné hľadať nové možnosti. 

Ďalej informoval o personálnych zmenách v súvislosti s odchodom do dôchodku 

v aktuálnom roku a v horizonte 2 -3 rokov v rámci technického úseku rektorátu a CIS TU.  Dal 

do pozornosti, že bude potrebné systematicky zabezpečiť kvalitné personálne obsadenie. 

Takisto bude potrebné personálne doplniť projektové oddelenie. 

Následne poverený rektor univerzity otvoril problematiku pravidiel hospodárenia – 

navrhol, aby sa stretli tajomníčky s kvestorkou a pripravili prvý návrh, ktorý by bol zaslaný 

členom KR TU a bol prerokovaný na kolégiu v septembri. Dekan FF navrhol komunikovať 

ideu zmien v pravidlách hospodárenia, čiže čo sa ide meniť a akým spôsobom, aby tajomníčky 

mali k dispozícii vecný zámer zmien pravidiel hospodárenia. Dekanka PdF vyjadrila súhlas 

pretože má tiež zásadné pripomienky k platným pravidlám hospodárenia a navrhla, aby bol 

brainstorming počas tohto zasadnutia kolégia. Dekan FZaSP podporil myšlienku prípravy 

vecného zámeru zmien pravidiel hospodárenia. Dekan TF s procedurálnym postupom vyjadril 

súhlas ale dodal, že návrh novely pravidiel hospodárenia je potrebné pripraviť v textovej 

podobe  v dostatočnom časovom priestore aj z dôvodu možnosti pripomienkového konania na 

fakultách. Rektor navrhol, aby sa kolégium problematikou zmien pravidiel hospodárenia 

zaoberalo nasledujúci deň rokovania a dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Poverený rektor univerzity ďalej požiadal o stanovisko dekanov fakúlt a členov Kolégia 

rektora k otázke realizovania plesu trnavských univerzít v Trnave. Prvý spoločný ples sa konal 

v roku 2024. Otázkou zostáva, či pokračovať v organizácii spoločného plesu trnavských 

univerzít, alebo sa vrátiť k tradičnému plesu TU, ktorý má za sebou 19. ročníkov alebo toto 

spoločenské podujatia neorganizovať. Z diskusie vyplynul záver, že vedenie TU a fakúlt TU 

súhlasí s organizovaním spoločného plesu, avšak s tým, že by platil rotačný princíp; druhý 

ročník spoločného plesu by organizovala komplexne TU. KR TU odporučilo poverenému 

rektorovi, aby s týmto návrhom oboznámil rektorku UCM a o výsledku informoval KR TU.   
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Následne sa komunikovala téma možnosti získania objektu Vojenského archívu. Prof. 

Bílik objasnil okolnosti, ktoré sa v minulosti vykonali s cieľom získania tohto objektu pre 

potreby univerzít v Trnave. Poverený rektor univerzity informoval, že v tejto veci komunikoval 

so županom, ktorému záleží na meste Trnava ako univerzitnom meste a vyjadril podporu v tejto 

súvislosti. 

 

 

Bod 3. 

 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že TU dosiahla mimoriadny úspech získaním 

inštitucionálnej akreditácie. SAAVŠ na základe výsledkov posúdenia vnútorného systému  

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania TU rozhodla o jeho súlade so štandardmi 

pre vnútorný systém. Na základe tohto rozhodnutia je TU oprávnená vytvárať, uskutočňovať 

a upravovať študijné programy v 14 študijných odboroch. Za tento úspech poverený rektor 

univerzity poďakoval všetkým prítomným, osobitne emeritnému rektorovi TU prof. Renému 

Bílikovi, poverenej prorektorke pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu, dr. Zuzane Nevolnej 

a riaditeľke oddelenia pre kvalitu, dr. Adriane Krupovej.  

 

 

Bod 4 

 

Poverený rektor univerzity v rámci ďalšieho bodu rokovania oboznámil prítomných 

s aktuálnymi informáciami v súvislosti s konzorciom UCM a TU. Projekt by mal byť podpísaný 

v priebehu aktuálneho týždňa, pričom v tejto súvislosti informoval o zámere pracovného 

stretnutia. Kvestorka univerzity informovala, že by sa mali stretávať pracovné skupiny, pričom 

koordináciu má v gescii prof. Majdan.  

 

UZNESENIE KR TU 2/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného rektora univerzity o projekte 

„Konzorcium trnavských univerzít“ 

Z: prof. Lichner 

 

Bod 5 

 

V ďalšom bode rokovania sa prítomní zaoberali vyhodnotením úloh Ročného plánu 

úloh na rok 2024 za mesiac jún, pričom prijali nasledovné uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 3/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Schváliť periodickú 

hodnotiacu správu podľa čl. 14 vnútorného predpisu „Vnútorný systém zabezpečovania 

kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave“. 

Z: rektor, dekani fakúlt 

 

UZNESENIE KR TU 4/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Zabezpečovať personálne, 

odborné, technické a materiálne podmienky pre činnosť Rady pre vnútorné hodnotenie 

kvality vysokoškolského vzdelávania TU (RVHK TU) zriadenej štatútom TU.  

Z: rektor  
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UZNESENIE KR TU 5/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Kontinuálne skvalitňovať 

zverejňovanie aktuálnych informácií o študijných programoch, odboroch habilitačných 

konaní a inauguračných konaní, ako aj o ďalších činnostiach súvisiacich so vzdelávaním, 

ktoré sú relevantné pre uchádzačov o štúdium, študentov, zamestnancov, 

zamestnávateľov a ďalšie externé zainteresované strany a širokú verejnosť, ako aj ich 

ľahkú dostupnosť, a to aj pre osoby so zdravotným znevýhodnením. 

Z: rektor  

 

UZNESENIE KR TU 6/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - V kompatibilite s 

vnútorným systémom univerzity ďalej zlepšovať jeho aplikáciu na úrovni fakúlt a v rámci 

interného benchmarkingu poskytovať priestor na zdieľanie dobrej praxe. 

Z: rektor, dekani fakúlt 

 

UZNESENIE KR TU 7/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Pokračovať v aktívnej 

účasti TU v rankingu U_Multirank podporovaného Európskou komisiou. 

Z: riaditeľka oddelenia pre kvalitu 

 

UZNESENIE KR TU 8/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Prehodnotiť zmluvu na 

poskytovanie technickej podpory knižnično-informačného systému DAWINCI, jeho 

údržbu, servis a úpravy s cieľom jej zosúladenia so zákonom o verejnom obstarávaní, 

vypísanie novej súťaže a uzatvorenie novej zmluvy. 

Z: kvestorka univerzity, prorektor pre rozvoj a informačné systémy 

 

UZNESENIE KR TU 9/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Koordinácia programu 

Erasmus+ kľúčová akcia KA131 – mobility do európskych krajín (správa k rozpočtu a k 

počtu mobilít).  

Z: prorektorka pre vonkajšie vzťahy 

 

UZNESENIE KR TU 10/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Koordinácia programu 

Erasmus+ kľúčová akcia KA171 – medzinárodné mobility zahrňujúce tretie krajiny 

nepridružené k programu (správa k rozpočtu a k počtu mobilít). 

Z: prorektorka pre vonkajšie vzťahy 

 

UZNESENIE KR TU 11/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Koordinácia programu 

Erasmus+ kľúčová akcia KA2 – kooperačné partnerstvá. 

Z: prorektorka pre vonkajšie vzťahy 
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UZNESENIE KR TU 12/V-17-19062023 

KR TU vzalo na vedomie informácie o plnení úlohy RPÚ 2024 - Implementovať systém 

zálohovania a obnovy dát (Veeam) na zvýšenie bezpečnosti a dostupnosti univerzitného 

dátového úložiska  

Z: prorektor pre rozvoj 

 

Bod 6 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania sa členovia KR TU zaoberali aktuálnymi 

informáciami z oblasti pôsobnosti jednotlivých členov Grémia rektora.  

Poverený prorektor pre rozvoj, prof. Majdan informoval, že v súvislosti s podaným 

projektom ohľadom podpory kybernetickej a informačnej bezpečnosti bol zadaný audit na 

získanie hardvéru. V rámci procesu riešenia rekonštrukcie budovy Adalbertinum bolo doručené 

stavebné povolenie, ktoré v týchto dňoch nadobudlo právoplatnosť.  

 V súvislosti s projektom konzorcia informoval o ďalšom postupe. Ako uviedol, 

rámcovým plánom bolo vytvorenie jednotlivých pracovných skupín, ktoré boli zostavené pri 

príprave, zatiaľ však bez osobitných dokumentov. V procese prípravy je implementačný plán 

a podľa neho sa bude pokračovať.  

 

Poverená prorektorka pre vzdelávanie, dr. Nevolná informovala o blížiacom sa termíne 

na predloženie návrhov študentov ocenených Cenou rektora TU. Termín je 16.8.2024, 

apelovala však na dodanie podkladov v dostatočnom časovom predstihu. Ďalej informovala, že 

28.6.2024 sa budú konať promócie študentov UTV.  

Do pozornosti dala, že niektorí garanti študijných programov majú tendenciu meniť 

študijné programy podľa svojho uváženia, upozornila však na to, že akékoľvek zmeny musí 

schváliť RVHK TU.  

Následne prebehla diskusia k otvoreniu profesionálne orientovaných študijných 

programov, ktorých by TU mala mať 7 v zmysle záväzku o výkonnostných zmluvách.  

 

Poverená prorektorka pre vonkajšie vzťahy, doc. Masaryková prostredníctvom 

spracovanej prezentácie informovala o počte mobilít za rok 2003, pričom dala do pozornosti, 

že je potreba v rámci študijných programov otvárať mobilitné okná, aby sa počet mobilít 

zvyšoval.  

Ďalej informovala o príprave rozvojového projektu „Zavedenie podporných programov 

pre vedúcich pracovníkov na TU a UCM“, ktoré pripravuje v spolupráci s dekankou PdF 

a rektorkou UCM.  

Následne priblížila proces prípravy a program podujatia „Detská univerzita“, ktorá sa 

bude konať v dňoch 1. – 4. 7. 2024.  

 

Prof. Rábik, poverený prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval 

o záveroch online seminára SAAVŠ k HIK. Ako uviedol, pôvodné práva sa prolongujú do 

31.8.2026, ale vzniká situácia troch režimov. Ak by sme chceli nové HIK – SAAVŠ má tlačivá, 

podmienkou však je, že sa môže žiadať len  v prípade tých študijných odborov, v ktorých má 

vysoká škola právo vytvárať študijné programy.  Po schválení  nových štandardov HIK, bude 

vysoká škola povinná zosúladiť svoje HIK so štandardmi. Všetky konania, ktoré sa nestihnú 

dokončiť, nemôžu pokračovať v pôvodných podmienkach.  

Dekan FZaSP v tejto súvislosti výrazne protestoval proti postupu agentúry, považuje ho 

za antisystémový, vyjadril absolútny nesúhlas a požiadal, aby sa celé akademické prostredie 

voči tomu postavilo.  
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Dekan TF poznamenal, že by mal  platiť právny princíp, a to, že HIK, ktoré boli začaté 

za súbory istých právnych predpisov sa musia ukončiť za súboru tých istých právnych 

predpisov. 

 

Prof. Slaný so znepokojením informoval o nevýhode pri rozhodnutiach u zahraničných  

posudzovateľoch projektov, prof. Mydlíková nezískala projekt len z dôvodu, že nemá 

skúsenosti s riadením projektov s vysokou finančnou dotáciou.  

 

Kvestorka univerzity predložila prítomným aktuálne informácie z klubu kvestorov – 

zatiaľ v ústnej forme, ale hrozí znižovanie limitov, malo by prísť ku konsolidácii. Navrhla 

dohodu k ukazovateľom k výkonnostným zmluvám, mali by sme sa dohodnúť ku každému 

ukazovateľu. Dekanka PdF predložila prehľad stavu ukazovateľov pre výkonnostné zmluvy, 

ktorý poskytla kvestorke univerzity. 

 

     Poverený rektor otvoril diskusiu k problematike pravidiel hospodárenia TU. 

Dekanka PdF navrhla: 

1. riešiť plánovanú mzdovú potrebu, ako ju vytvárať vzhľadom k histórii, 

2. prehodnotiť spôsob prispievania,  

3. prehodnotiť motivačný fond – podľa jej názoru nie je dobré, aby súčasti prispievali 

a zasahovali do príjmov súčastí. 

 

Zároveň dodala, že je potrebné dohodnúť spôsob prideľovania financií na základe 

výkonnostných zmlúv. 

 

Dekan FF a dekanka PF súhlasili s názorom dekanky PdF.. 

 

M. Majdan poznamenal, že treba myslieť na to, aby bolo viac finančných prostriedkov 

vyčleňovaných na rozvoj univerzity. 

 

Dekan FF uviedol, že je potrebné zmeniť spôsob prispievania a vyjadril nesúhlas prispievať 

z vlastných zdrojov 

 

Dekan TF poznamenal, že dnes sa neschvaľujú zmeny, prebieha diskusia a po spracovaní 

písomného návrhu bude dodržaný štandardný legislatívny postup schvaľovania vnútorného 

predpisu.  

Ďalej dekan TF položil otázku, prečo sa tak dôležitý vnútorný predpis otvára v čase, keď je 

poverené vedenie univerzity. 

 

Poverený rektor konštatoval, že prípravu novely pravidiel hospodárenia prisľúbil 

akademickému senátu.  

 

Dekan FZaSP uviedol, aby sa podľa okruhov, ktoré odzneli pripravil návrh. 

 

 

Prof. Rábik sa vyjadril, že  TU fungovala na princípe solidarity a nebolo by správne na to 

zabúdať. Zároveň konštatoval, že zostatky vo fondoch sa strácajú v rozpočte pre nasledujúci 

rok, nevyčerpané prostriedky by mali zostávať a prenášať sa do nasledujúceho roka. Išlo by 

o nastavenie čiastočného samofinancovania prostredníctvom týchto fondov.  
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    Poverený rektor univerzity na základe diskusie požiadal kvestorku univerzity o prípravu 

návrh novely pravidiel hospodárenia TU. 

 

Riaditeľka kancelárie rektora na základe poverenia rektora TU prezentovala návrh na 

kúpu informačného systému hodnotenia akademických zamestnancov (IS HAP) 

a informačného systému hodnotenia odborných zamestnancov (IS HOP). Autorom týchto 

softvérov je Univerzita Palackého v Olomouci. Implementácia softvérov by výrazným 

spôsobom zefektívnila činnosti hodnotenia v rámci implementovaného vnútorného systému 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na TU. 

Dekani štyroch fakúlt a prorektori podporili tento návrh a rektor dal o návrhu na kúpu 

a implementáciu IS HAP a IS HOP hlasovať: 

 

UZNESENIE KR TU 13/V-17-19062023 

KR TU schvaľuje kúpu a implementáciu informačného systému hodnotenia 

akademických zamestnancov (IS HAP) a informačného systému hodnotenia odborných 

zamestnancov (IS HOP) od Univerzity Palackého v Olomouci. 

Z: poverený rektor TU 

 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 1 (doc. Hrnčiarik) 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou 

hlasov. 

 

 

Bod 7 

 

V rámci posledného bodu rokovania predseda AS TU informoval o príprave novely 

rokovacieho poriadku. Dal do pozornosti, že 27.6.2024 sa bude konať zasadnutie AS TU, na 

ktorom sa budú okrem iného schvaľovať nové zásady volieb do ŠRVŠ a predmetom rokovania 

bude takisto potvrdenie voľby kandidáta za člena Správnej rady TU.  

 

 
Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

     

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        poverený výkonom funkcie rektora  

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

 

Belá, 19. 6. 2024 


